

• **Special Activities**

Non-repayable support for non-profit, non-sales, food, agriculture and fish organizations, marketing boards and agencies undertaking promotional activities on behalf of and for benefit of their members. Activities can include participation in trade fairs, visits, technical trials, product demonstrations, seminars and training and commodity promotion. Includes former PEMD Food and Section S.

Government-Planned:

• **Trade Missions**

Includes ministerial missions, missions organized on behalf of the federal government by associations or the private sector, federally-sponsored seminars and economic and industrial cooperation missions.

• **Trade Fairs**

Includes participation in a national stand at an organized trade fair, solo show organized by the Department, information booths, in-store promotions and catalogue shows.

• **Activités spéciales**

Aide offerte à des organisations, offices de commercialisation et organismes sans but lucratif, ne pratiquant pas la vente et oeuvrant dans les secteurs de l'alimentation, de l'agriculture et de la pêche pour le compte de leurs membres. Les activités englobent la participation à des foires commerciales, les visites, les essais techniques, les démonstrations de produits, les séminaires, la formation et la promotion de produits. Auparavant PDME Alimentation et Section S.

Activités planifiées par le gouvernement

• **Missions commerciales**

Comprend les missions ministérielles, les missions organisées au nom du gouvernement fédéral par des associations ou le secteur privé, les séminaires parrainés par le fédéral ainsi que les missions de coopération économique et industrielle.

• **Foires commerciales**

Comprend la participation à une foire commerciale où existe un stand national, à une exposition solo organisée par le Ministère, à des kiosques d'information, à des promotions en magasin et à des expositions d'échantillons.